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Jan  Śpiewak  w  Podsumowaniu  Dnia  o  reakcji  Izraela  na
nowelizację KPA oraz o kwestii reprywatyzacji. „Jest dużo złej
woli  po  stronie  Izraela”  –  zaznaczył.  Uważa  stanowisko
ambasady Izraela za skandaliczne a sprawę mienia bezspadkowego
trzeba według niego uciąć.
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